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INTERPELACJA	
w	sprawie	tramwajów	niskopodłogowych	na	linii	nr	15	

Szanowna	Pani	Prezydent,	

transport	 publiczny	 jako	 usługa	 Binansowana	 zarówno	 z	miejskich	 podatków,	 jak	 i	 sprzedaży	
biletów,	powinien	być	usługą	dostępną	dla	wszystkich,	niezależnie	od	stanu	zdrowia,	wieku	czy	
sprawności	Bizycznej.		

Mieszkańcy	miasta	Łodzi,	 którzy	przyczyniają	 się	do	utrzymania	 transportu	publicznego	mają	
prawo	 wymagać,	 aby	 usługi	 te	 odpowiadały	 ich	 potrzebom.	 Wyjątkową	 uwagę	 powinniśmy	
poświecić	 osobom	 o	 szczególnych	 potrzebach	 -	 seniorom,	 osobom	 z	 niepełnosprawnościami	
ruchowymi,	 rodzicom	 z	 wózkami	 dziecięcymi	 oraz	 wszystkim	 tym,	 którzy	 na	 co	 dzień	
napotykają	trudności	w	korzystaniu	z	komunikacji	miejskiej.		

Mieszkańcy	 Chojen	 zwrócili	 się	 do	mnie	 z	 prośbą	 o	 złożenie	 interpelacji	w	 sprawie	wymiany	
tramwajów	 linii	nr	15	 i	19	na	niskopodłogowe.	Zwracają	oni	uwagę	na	problem	korzystania	z	
nich	 przez	 osoby	 starsze	 i	 z	 ograniczoną	 sprawnością	 ruchową,	 w	 przypadku	 pojazdów	
wysokopodłogowych.	W	związku	z	powyższym	wnoszę	o:	

1. wprowadzenie		tylko	tramwajów	niskopodłogowych	na	linii	nr	15	i	19	
lub	
2. wyjaśnienie,	co	uniemożliwia	dokonanie	powyższej	zmiany.	

Będę	wdzięczna	za	podjęcie	niezwłocznych	działań	w	niniejszej	sprawie.		

Z	wyrazami	szacunku	

Beata	Bilska


